
 

 
 Torsdag d 23. februar 2017 kl. 19.30 afholdtes bestyrelsesmøde i ARN-jagt i Rævehulen, Middelfartvej 105. 
Alle fremmødte, fraset Niels Anton Thorborg og Nick Siem. Endvidere var ej heller suppleanter Tom 
Petersen eller Leif Larsen fremmødt. 
 
Vi begyndte mødet med at byde Rasmus Kristensen velkommen i bestyrelsen.  
 

Der forelå følgende dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra generaforsamling  

2. Konstituering af bestyrrelse 

3. Program for 2017-2018 

4. info fra Hjortevildtslav 

5. info om kommende årsmøde kreds 5 

6. Jagtforeningens kommunikation 

7. Indkøb af våben 

8. Rengøring 

9.  evt. 

Ad 1. 

Umiddelart ingen bemærkninger til referat fra generalforsamling. Dette lægges tilgængeligt på 

hjemmesiden 

 

Ad 2. 

Bestyrelsen konstitueres. 

 

Formand: Mads Rahbek 

Næstformand: Lars Risum 

Kasserer: Carsten Weimar 

Sekretær: Rasmus Kristensen 

Medl: Niels Anton Thorborg 

Medl: Peter Thorborg 

Medl: Nick Siem 

 

Suppleanter: Tom Petersen og Leif Larsen 



 

Endvidere er Emil Weimar stemt ind som revisor i stedet For Johannes Gregersen  

 

Ad 3 

Program for 2016-2017 fastlægges dette vil fremgå af hjemmeside samt udsendes som nyhedsmail snarest 

(Mads Rahbek) Endvidere skal der laves folder til at lægge i rævehulen samt ved Lohmann og Palle. Dette 

undersøger Mads Rahbek. 

 

Arrangementer ændres ikke i forhold til sidste år. Dog vil hvert større arrangement tildeles 1-2 tovholdere. 

 

Bukkemorgen: Lars  

Flugtskydning: Peter og Rasmus 

Trofæaften: Lars 

Vildtspil: Nels Anton og Nck 

Rævejagt: Mads og Carsten 

 

Tovholderens opgave er at uddelegere opgaver og holde sammen på trådene. 

 

Ad 4. 

Info fra Middelfart Kommunes Hjortelav. Mads Rahbek 

 

Hjortelavet kan berette at vidende om 14 nedlagte stykker dåvildt. 5 dåer, 6 hjorte (4 fuldskufler) 3 kalve. 

Her er primært tale om dyr fra den sydlige ende af kommunen (Wedellsborg) 

 

Herudover er 4 påkørte dyr fundet. Hjortelavet er endvidere informeret om yderligere 8-10 påkørsler af 

dyr. 

 

Hjortelavet estimerer en tilvækst på ca. 50 dyr for kommunen det sidste år.  

 

Endvidere afholdes årsmøde i Hjortelavet d. 22. marts 2017 kl. 19.00 v. Køstrup Skydebane 

 

Ad. 5 

Årsmøde Kreds 5 afholdes i Ejbyhallen 1. marts 2017 kl. 18.00. 

Her vil Mads Rahbek være til stede. 

 

Der skal findes ny kredsformand – dette må forventes at blive Michael Søgaard, Tåsinge – der er 

umiddelbart ingen modkandidater. 

 

Der skal findes nyt HB-meldem – dette må forventes at blive Georg G Jensen – der er umiddelart ingen 

modkandidater. 

 

Mads Rahbek vil stille et par spørgsmål til brug af midler i nyjægerpuljen. 

 



Da der fortsat er en del røre efter Kaj Refslund sagen – må det forventes at der stilles en række kritiske 

spørgsmål til bestyrelsen i denne forbindelse.  

 

Ad. 6 

På generalforsamling var der en del kritik af foreningens brug (manglende brug) af medier til 

kommunikation. 

 

Der vil fremtidigt annonceres via bladet Jæger i forbindelse med alle arrangementer. 

 

 Anoncerering i lokalavis vil blive debateret op til hvert arrangement. Her skal udgifterne til annoncering stå 

mål med effekten af annoncen.  

 

Der vil fortsat kommunikeres via hjemmeside og nyhedsbrev. 

 

Igen næste år vil jagttegnsundervisning annonceres via kommunens ungdomsskoler (dette må dog i år siges 

at være resultatløst) 

 

Ad 7. 

Registrering af våben i foreningens navn 

 

Mads Rahbek har været i kontakt med Nicolai Wigger Knudsen. Denne kan opyse at der til glatløbede våben 

skal søges om våbentilladelse (som ved riflede våben.) denne gølder 5 år. Afgiften for disse er den samme 

som ved andre våbentilladelser. 

 

Vi vil dog først spørge Morten Ahlmann om vi må registrere eventuelle våben i hans navn.  

 

Ad 8. 

Rengøring:  

Askebægre skal tømmes inden lokalerne forlades efter klubaftnerne. 

 

Ad 9. 

Intet under evt. 

Mødet sluttede ca. 22.00  


